
P r o t o k ó 1  N T X I I I / 9 5

z sesJi  Rady Miejst ie j  w JqdrzeJowÍe odbytej  w dniu 15 wrzeÉnia 1995 r
w sali konferencyjnej UrzEdu Rejonowego.

Ad.1.  PrzewodniczEcy Rady Miejskiej  Tadeusz >wierczyl iski

otworzyl  obrady Rady Miejskiej .Obrady rozpoczgto o godz.9-tej  przy
obecnoéci 23 radnysh na stan 28 radnychrco stanowi BZrl % ogó}u R"dy.
Jest to quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
obrady kontynuowano przy obecnoÉci 24 radnych /1 radny spóáni} sig/,
co stanowi 8517 % ogóLu Rady.
Przewodníczq.cy d"dy pvwi tat przybylych na sesjq radnychrburmistrza
i  jego Zastqpcq, pracowników Urzqdu Miejskiego, sol tysówrKierownika
Urzqdu R"¡ototego w JqdrzejowierPrzewodniczqcego Delegatury NSZZnSol i -
darnoéótr  w Jqdrzejowie,  Przewodniczqcego Terenowego Przedstawiciel_stwa
OPZZ M.Perzyúsk iegorprzeds tawic ie l i  par t i i .  i  s t ronn ic tw po l i t ycznych,
I i ie rown ika  i  p rzeds tawic ie l i  Zak?adu wodoc iqgów i  Kana l izac j i
w  JQdrze iowier innych goéc Í  zaproszonych i  wszys tk ich  uczes tn i  czqcych
w obradach Rady.
Sekretarzem obrad jednogloÉnie wybrano radnego E.Nawrota.
Radny wyraziT zgodq na pelnienie funkcj i  sekretarza obrad.

Ad.2 .  Rada usprawied l - iw i ta  n ieobecnoéó radnych na  f  posbdzen iu
sesj i  w dniu 29 czerwca br. :  Edwarua Kalwy i  t4arka Skrzypca oraz
radnych :  Al- f reda BialegorEdwarda KalwyrGustawa LeksyrGustawa Siewiork

l "a rka  okrzypcarLr " jana Woán iaka n ieobecnych na  f f  pos iedzen iu  ses j i
w dniu 30 czerwca 1995 roku.

Ad.J.  Burrni  strz M.üajewski  wnosi  o uzupelnienie proponowanego
porzq.dku obrad o pkt .8 a w brzminiu:rruchwala w sprawie okre6lenia
wysokoÉci  sumyrdo której  Zarzqd f  i ie¡ski . ,mo|e samodzielnie zaciqgaó
zobowiqzan ia  na  rea l - i zac jq  inwestyc j i  pod  nazwq:  l ' ^odern izac ja

kot lowni w PrzychodnÍ nr 1 w J-drzejowie,
oraz I  b w brzmieniulUchwala w sprawie ustalenia czasu zajqé wychowaw-
czo-dydaktycznych przeznaczonych na reali zacjq minimum programowego orr
odplatnoéci  za wychowaniernauczynie i  opiekq w zakresie przekraczalq-
cym minimum programowe w przedszkorach samorzqdowych w gminie
Jqdrze  jówt r .
Przewod.nicz4cy Rady wnosi  o przyjqcie pkt  19 a w brzmieniu: t tRozpat?ze-
nie rezygnacji radnego I{rzyszatofa Marcinkowskiego z cz}onkowstwa
w Komisji Porzqdku Publicznegoftv zwiqzku ze zTo|onq na piÉmie rezygna-
c jq  p rzez  radnego.

/pisemna rezygnacja w zalqczeniu do protokó}u/.
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Wniosek Burmistrza o przyjqcie dodatkowego pkt  8 a Rada przyjgla

jednog?oénie r takíe pkt  8 b przyjqla jednogloénie.

Wniosek  Przewodn iczqcego Rady Mie jsk ie j  p rzy iq to  jednog loén ie .

Wiceprzewodni czqca Rady hl .Marcinkowska wnosi  o zamianq pkt  17 w miejc

p k t  l O r a  p k t  1 0  w  m i e j c e  p k t 1 7 .

Burmi strz oponuJe wnioskowl ze wzglqdu na termin uplywu podatku rolne-

go  w dn iu  15 .09 .  b r .  i  po t rzebq pod jQc ia  uchwaly  w pk t .1O.

Wnosi  o nieuwzglqdnienie wniosku.

Wiceprzewodniczqca wycofuje wni  osek.

Radny W.Kuomierz jest  zdaniar2e najpierw na1e2y wysluchaó informacie

o problemach rolnictwa.
Radna G.Pelka wnosirabY te sprawy byly rozpatrzone TEcznie.

Wniosek  radne j  G.Pe lk i  p rzy j€ to  jednogtoén ie .

Proponowany porzqdek obrad z uwzglqdnieniem zgToszonych wniosków

przy jq to  jedno[?oÉnÍe .

Porzqdek obrad:

1  .Otwarc ie  ses j i rs tw ie rdzen ie  quorumrpowolan ie  sekre tarza  obrad.

2 .UsprawiedL iw ien j .e  n ieobecnoéc i  radnych na  ses j i  w  dn iach

2 9  . 0 6  . b r  .  i  3 0 .  0 6 .  b r .

J .Przy  jQc ie  porz4dku obrad.

4 .Przy j rc ie  p ro tokó lu  z  poprzedn ie j  ses j i .

5 . I n t e r p e l a c j e  i  w o l n e  w n i o s k i .

6. fnformacja o pracy Zarz1du l ' l ie jskiego miqdzy sesjami.

T . I n f o r m a c j a  o  r e a l - i z a c j i  u c h w a l  p o d j q t y c h  n a  p o p r z e d n i e j  s e s j i .

S .Wykonan ie  bud2etu  mias ta  i  gminy  za  f  pó?rocze br .

Sa.Uchwala  w sprawie  okreÉLen ia  wysokoéc i  sumyrdo k tó re j  Zarzqd Mie js l '

mo2e samodzielnie zaciEgaó zobowíqzanla na real izacjq inwestycj i

pod nazw1:Modernizacja kot lownj-  w Przychodni  nr  1 w Jqdrzejowie.

Bb.Uchwala w sprawie ustalenia czasu zajqó wychowawczo-dydaktycznych

przeznaczonycin na realizacjq minimum programowego oraz odplatnoÉci

za wychowaniernauczanie i  opiekq w zakresie przekraczajqcym

minimum programowe w przedszkolach samorzqdowych w gminie Jqdrzejów.
g.Uchwa?a w sprawie zmian w bud2ecie niasta i  gminy za 1995 rok.

lO.Uchwala w sprawie obniZenia ceny skupu Zyta przyjmowanej jako

podstawa obl iczenia podatku rolnego.

1'1 .Anal- iza dzialal-noÉci Rejonowego Przedsiqbiorstwa Gospodarki
KomunaLnej i  l l ieszkaniowej i  Zakladu Wodociegów i  Kanal- izacj i .

l2.Uchwala w sprawie ustal-enia oplat  za dostarczanie wody Í  odprowadza-

ni .e Écieków przez Zak}.ad. Wodociqgów 1 Kanal izacj i .

lJ .Uchwafa ry sprawie l ikxwidacj i  l4 ie jskiego Przedsiqbiorstwa

Komunikacyjnego.
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l4.Uchwala w sprawie ewidencjonowania dostawców zlomu metali

nieíelaznych.

l5 .Sprawozdanie z  dz i .a la lnoéci  Oérodka Pomocy Dpolecznej  za 1994 rok

i  in formacja z  dz ia la lnoÉcl  w bÍe2qcym roku.

16.  fn formacja o mie jscach pamiqc i  narodowejrzabytkach i  cmentarzach

w m ieéc ie  i .  gm in ie .

17.Problemy ro ln ic twa na terenie miasta i  gminy.

18. InformacJa o d.zialalnoÉci Turystyc znego Zwiqzku Gmin Swiqtokrzys-

k i c h .

lg .Rozpatrzenie rezygnacj i  radnego Marka Skrzypea z funkc j i

przewodniczqcego Komis j i  d /s  Przec iwdzia lan ia Skutkom Bezrobocia

oraz cz lonkowstwa z te j  Komis j i .

1 ga.Rozpatrzenj.e rezygnacji  radnego Krzysztofa Marcinkowskiego

z cz lonkowstwa w Komis j i  Porzqdku Publ icznego.

20 .  Odpowíedz i  na  i n te rpe lac je .

2 1 . S p r a w y  r ó Z n e .

22 .Zamkn iqc ie  ob rad .

Ad .4 .  P ro tokó l  z  pop rzedn ie j  ses j i  Rada  p rzy iq la

j  ednoglo én i  e  .

Ad .5 .  R .adny  S t .Ba raúsk i  w  im ien iu  m ieszkaúców Chorzewy  wnos

o  nap rawQ oéw ie t l en ia  u l i cznego  w  Chorzew ie ,  gd .z ie  obecn ie  Sw iecq

ty l ko  dw ie  l ampy

Radny WaPsczqty pros i  o  spowodowanie uzupeln ien ia oswiet len ia

u l i cznego  w  u l .Rakowsk ie j rw  re jon ie  Gazown i rEÉekarn i  o raz  nad  r zekq ,

Radny K. l " larc inkowski  wnosi  uwagqra mianowic ie !  w m-cu lu tym

Rada  l ' l i e j ska  pov ro la la  Komis iq  d / s  l agodzen ia  sku tków bez roboc ia .

W n -cu  cze rwcu  wn ies iono  pod  ob rady  i n fo rmac jq  o  p racy  te j  Komis i i ,

a le  n igkomp le tnq .Rada  m ia la  wys luchaó  in fo rmac je  na  dz i s ie j sze j  ses j i ,

a1e  n ie  ma  je j  w  po rzqdku  ob rad .

Radny K.Marcinkowski pytar jakie nakZady poniesiono nQwybudowanie

nowego  ta rgow iska  p rzy  u l . l  l 4a ja  i  j ak ie  os iqga  s iQ  zysk i  z  t ego

ta rgow iska .

Pytarczy bqdq wykorzystane 
orodki  

i  w jak im czasie przeznaczone na

plac zabaw przy ü-rt.  erzypkowskiego- ul. CbrobrnT.

Radny K.Marc inkowski  zwraca s iq  z  zapytaniemrczy bgdq wykonane

planowane inwestyc je w Piaskach i  Wqgleúcu.Je2e1i  n ie  bqdq wykonane

wnioskuje x ig  o przeznaczenie érodków na inny cef .
Radny K.MarcinkowskÍ pytarczy otrzymano Érodki na wysypisko Émieci.

Rad.na B.Rogulska pytar jak ie s tarania poczyni l  pan Burmist rzraby

nasza gmtni  uznaé objqtq bezrobocien.
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WnosÍ  o ograniczenie prqdkoÉci  w u1. ,  Maja do s tadionu do JO km/godz.

Jezdnia jest  bardzo uszkodzona miqdzy posesjami  Pgczaka a Jarosa.

Radna J.Szrenlawa wnioskujeraby w budkach na targowicy bylo sprzedawane

miqso  c iqg le rn ie  t y l ko  w  czwar t k i .

Pan i  G .S lusa rek  w  im ien iu  radnego  G.S iew io rka  n ieobecnego  na  ses j i

zwraca s iq  o érodki  na boisko na Osiedlu Przypkowskiego.

Ad.6.  Radny W.KuÉmierz vrnosi raby w in formacjach o pracy Zarzqdu

Miejsk iego sprawy by ly  dok ladnie j  przedstawiane.  fn formacje sporzqdzane

sq zbyt  ogóln ikowo.

Przewodníczqcy Rady stwierdzar2e uwagi radnego sq sluszne.
Zarzqd przy jmüje uwagi  do wiadomoÉci .

Burmist rz  zw?aca s iqraby w raz ie n ie jasnoÉci  w in formacj i  zwracaó s iq

o  wy jaÉn ien ia  na  pos iedzen iach  Komis j i .

fn formacje przy jqto 21 g losamírg losów przec iw n ie by lotPrzY 2 g losach

w s t r z y m u j q c y c h  s i Q .

Ad .7 .  f n fo rmac jq  o  rea l i zac j i  uchwa ]  pod jq t ych  na  pop rzedn ie j

ses j i  p rzy jq to  22  g losami rg losów p rzec iw  n ie  by lo tP rzp  1  g los ie

w s t r z y m u ; g c y n  s i g .

ac i . 8 .  Radna  B .Rogu lska  zwraca  uwagQr?e  w  Ín fo rmac j i  o  wykonan iu

bud2e tu  rn ias ta  i  gn iny  za  I  pó? r .  b r .n ie  hy * t r  u jq to  wp lywów z  , czynszóv

za lokaLe komunalne.
Skarbnik  Gminy odpowiada radnei r2e czynsze zosta j .y  przekazane do

RPGKiM i  n ie  s tanowiq naszych dochodów.

Radna  B .Rogu lska  tw ie rdz i r2e  RPGKiM jes t  wysoko  do towane  i  t aka

informacja powinna byó radnym przedstawiona.

Ska rbn ik  Gminy  j es t  zadan ia r2e  ten  temat  moZna  omawiaó  p rzy  pk t .11
' r  Anal  iza dz i  a la lno Éc i  RPGKiM|T .

fn formacjg przy jqto.

Ad.8 a.  Przewodnicz1cy Rady Mie jsk ie j  przedstawia pro jekt  uchwaly.

WyjaÉnieú udzie la  Burmist rz  M.Gajewski :kot ly  w przychodni  nr  1  na

ul .Przypkowskiego sq wyeksploatowane rdo wyrzucenia.Zainsta lowane

zostanie ogrzewanie ekol -og iczne na gaz.

Radny  W.KUémÍe rz  py ta  k iedy  to  bQdz ie  rob ione .
Burmist rz  odpowiadar2e jeszcze w tym roku bEdzie ogrzewanie gazowe.

Za powziqc iem uchwaly w sprawie okreÉ1enia wysokoéci  sumyrdo które j

Zarzqd MÍe jsk i  mo2e samodzie ln ie  zac iqgaé zobowiq.zania na real izac jq

inwestyc j i  pod nazwq:Plodern izac ja kot lowni  w 
t rzychodni  

nr  1  w J9drzejo

wie g losowalo 21 radnychrg losów przec iw n ie by lor2 radnych wstrzymalo

s i g  o d  g ? o s u .

/Uchwatra Nr'XIII/97/95 w za]:4czeniu do protokólu/.
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Ad.8.b,  Sekretarz Gminy przedstawia uwagi Komisj i  lhAV Miejski

w zakresie tego tematu.

Radny M.Koémider wnosi o obni2enie proponowanej stawki w mieécie d.o
150 tys .z1 .$rawq konsu l towa l  z  Komi te tem Rodz ic le lsk im.
Radny W.Poczqty prosi  o pod.anie stawek w oéciennych gminach.
RadnY ̂ .Marcinkowski  jest  zdaniar2e podwy2ki  n ie moSq godzió w nasze
spoleczenstworje2el i  rodzice pracujq mustq posylaé d.z iecko do
przedszkola.
Vünósi  o uchwalenie odp?atnoéci  w stawce 15 zZ na terenie miasta.
Radny W.Kedra oponuje wnioskowi Komisj i  Porzqdku Rtbl icznego o podnie-
sienie op?aty na terenie wsi  do 10 zTrB zZ jest  to maksymaLna kwota
jakq Rada powinna przyjqé.
Radny  A .B ia l y  w  im ien iu  Komis j i  Zd row ia rOp iek i  Spo leczne j  i  Och rony

Srodowiska s tawia wniosek o uwzglqdnienie w uchwale zapisu mówiqcego

o  zwo ln ien iu  z  op la t y  w  p rzypadku  absenc j i  dz iecka  w  p rzedszko lu .
?a r rn r ¡  1 r  Mr r ¡ i  nkowsk i  py ta  ¡ czy  bedq  u lg i  ,  j e2e } i  do  p rzedszko la  z  j edne  j

r o d z i n y  u c z q s z c z a  2 - 3  d z i e c i .

R a C n a  B . R o q u l s k a  j e s t  z d a n i a r a b y  w s z e l k i e  z w o l n i e n i a  z a p i s a ó  w  u c h w a l e .
1 ' r r i cep rzewodn iczqca  \ ¡ / . i , l a r c inkowska  py ta  za  co  te  1O % doda tkowo .
i r a n i  B . Z a t o r s k a  p o p r o s z o n a  o  w y j a é n i e n i e  Í  u d z i e l e n i e  r a d n y m  o d p o w i e d z
odpow iadar2e  10  % to  za  n íe te rm inowe  op?a ty .
Za  v ¡n iosk iem o  uchwa len ie  op la t y  na  poz ion ie  15  z1  g?osowa lo  16  radnv r : i
p rzec iw  2  radnych r6  radnych  ws t r zyma lo  s iq  od  g losu .
Wn iosek  o  udz ie l -en ie  u lg i  do  50  % w  uzasadn ionych  p rzypadkach  p rzy jq to
2 3  g l o s a m i r g l o s ó w  p r z e c i w  n i e  b y l o ¡ p r z y  1  g l o s i e  w s t r z y m u j q c y m  s i q .
l / n iosek  o  zwo ln ien ie  z  op la t y  w  p rzypadku  cho roby  dz iecka  p rzy jg to
2 1  g l o s a m i r g l o s ó w  p r z e c i w  i  w s t r z y n u j q c y c h  s i €  n i e  b y l o .
Rada 22 g losamirg losów przec iw n ie by?o ¡przy 2 g losac\narst rzymujqcyoh

siq powziq la "chwalq Nr  XI I t /gg/gS w sprawie usta len ia czasu za jq.ó
wychowav"czo-dydaktycznychi  przeznaczonych na real i  zac jq n inrmun
programowego oraz odplatnoéci  za wychowaniernauczanie i  opJ.ekq w zakre-
s ie  przekraczaiqcym min imum programowe w przedszkol -ach samorzqdowych.
w  gmin ie  J€d rze jów .

/ lJchwala Nr XfII/98/95 w zalqczeniu do protokó}u/.

4d .9 .  Wn iosk i  Komis j i  p rzeds taw ia  Radz ie  Ska rbn ik  Grn iny .
Radna  B .Rogu lska  wnos i raby  n ie  zmn ie j szaó  w  dz ia l -e  91  rozdz .g146
o kwotq 35.261 L l  przeznaczone na vrynagrodzenie pracowników.
W mie j sce  tego  uzupe?n ió  É rodk i  z  doda tków m ieszkan iowychrpon iewa2

,  . . , 5otrzymal . Í  my dotac jq na dodatk i  i  jü¿ wiadomor2e bqdzie oszcz ld.noÉé.
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Na poczqtku roku byly uchwalone
p ? a c .

S lu2ba zdrowia ,  oéwia ta ,  jednos tk i

érodki w wysokoÉci 10 % na podwy2ki

bud2etowe otrzymaly podwy2kq plac
o 19 %.hacownicy Urzqdu otrzymaLi po joúPzl .
KierownÍcy urzqdu ju2 dwukrotn ie mie l i  zwiqkszone pobory.Nie mo2emy
tak  rob ió r j e2e1 i  j es t  zm iana  p lac  to  pow in ien  j ednakowo  byó
traktowany pracownik i  jego przelo2ony.prosi o uregulowanie tej
sprawy.

Radny  A .B ia ty :15O mLn  z l  wn ioskowane  p rzez  Komis jq  Zd rowÍa rOp iek i
Spolecznej  i  ochrony Srodowiska ratu je  sytuac jgra le n ic  konkretn ie
n ie  pomaga .

uchwal i l iémyr2e wszystk ie  nadwy2ki .  w c iqgu roku przeznaczamy na
s lu2bq  zd row i r . t "o . i r aby  do  sp rawy  zd row ia  pode jéó  z  se rcem.
z-ca Srrmist rza M.*rad s twierdzar2e wniosk i  zarówno radnej
Rogu lsk íe i  , i ak  i  r adnego  B ia lego  sq  ba rdzo  zasadne .
Pro jek t  uchwa ly  to  n ie  podz ia l  nadwyZk i ra1e  dokonan ie  zm ian  w  bud2ec i
rn ias ta  i  g rn iny .

Po t r zeby  s lu2by  zd row ia  rozumieny ra le  t r zeba  l vypoÉrodkowaó  i  rob ió
t o  c o  n a j w a 2 n i e j s z e .

l r l ie  t raktu jmy po macoszemu samorzqdowej  s tu2by zdrowia.
Radna  B .Rogu lska  podk reÉ1ar2e  n ie  pozwo l i  zab raó  s rodków p rzeznaczo -
nych na pobory pracov¡n ikr jw.

R 'adny  S t .Ba ra r {sk i  oponu je  zab ran iu  é rodków na  kana l i zac jq  w  Sudo le .
Bu r rn i s t r z  M .Ga jewsk i :  t o  i nwes tyc ja  r zqdu  B  m ld  z? rskqd  gmina  weámie
p ien igdze .Na  to  zadan ie  j es t  p rzeznaczone  JOO m]n  z l r co  za  ta  mo2na
z r o b i  ó .

I t I Íe  zgodziny s i€raby na toraby za 3oo mrn zz rozpoczqó inwestyc jQ
i  n ie  kontynuowaó.

Radny l f .P.czgty  pyta jak przewiduje s iq  wykonanie budzetu do koúca
wrzeén ia  b r .

Skarbnik Grniny: we wrzeéniu znalazLaby sie kwota na aparat stomatolo-
g i c z n y .

V /n iosek  radne j  B .Rogu lsk ie j  p rzy jq to  16  g losami  p rzy  5  g losach
przec iw  i  2  g losach  ws t r zymu jqcych  s iE .
! /n iosek o ut rzymaniu JOO mln z l  na kanal  sanj . tarny w Sudole
12 g?osami przy 2 grosach przec iw i  6  g losach wstrzymujqcych
Prowadzono burz l iwq dyskusiq nad wniosk iem zgzoszonym przez
B.  Rogulskq.

Przewodniczqcy Rady oglos i l  1O nÍnutowq przerwe.
vYznowienie ohrad. .

przy jq to
q i  o
v ¿  \ ¿ .

radnq
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Przewodniczqcy Rady udziela g?osu Dkarbnik Gminy w ceh]lonownego

dokladnego zreferowania proponowanych zmian bud2etowych.

Wiceprzewodni czqca lV.Marcinkowska wnosi o powtórne glosowanie i  wycofr-:

je  swój  g los t tzat t  /wniosek radnej  Rogulsk ie j / .
r

rzewoonlczqcy Rady zwraca siq do prag¡n^iników o opinie co do przepro-

wadzonego g losowania.

Burmistrz M.Gajewskf wyjaÉniar 2e mo|e byó jak przeglosowano lub ponow-

nie g?osowaé po ponownym wyjaénieniu wni¡osków po ponownym wyjaÉnieniu

wniosków.Prawnie jest  to  dopuszczalne.

Skarbnik Grniny ponowni.e wyjasnia.

Radna b.Rogulska zapewniarze n ie braknie érodków z dodatków mieszkanio

wychrdok?adn ie  to  wy l  i czy la .

Radny l t l .KuémÍerz apelu je o zastanowienie s iQ.Kwota na wynagrodzenia

jes t  uchwa lona  w  bud2ec ie .
ZastEpca Burmi  s t rza:n ik t  n ie  zosta l  wprowadzony w b lqd.Na ka2dej  ses j i

do  koñca  roku  bedz ie  Rada  dokonywaó  zm ian  w  bud2ec ie rpon iewa?  bud2e tu

n ie  no2na  uchwa l - i ó  z  pewnE dok ladnoÉc iq .

Radna  B .Rogu lska  p rzeana l i zowa? . ,a  i  w ie r?e  moZe  rozT íczyó  s ie  z  t ych

p i e n i q d z y r n i e  j e s t  p e w n e  c z y  w  m - c u  X f  n i e  p o w i e r 2 e  s E  i e s z c z e

o s c z Q d n o É c i .

Odnoén ie  SuOotu  wypow iada  s i . q r2e  n ie  mo2na  ?ozpocz?Ló  p rac r rozkopaó  n ie

rna jac  é rodków na  kon tynuac jq  zadan ia .

Radny  A .B ia l y  wnos i  o  zako f , czen ie  tego  punk tu .Radna  Rogu lska  w ie r2e

2aden  obywa teJ - rk tó remu s iq  na le2y  doda tek  n ie  bEdz ie  go  pozbaw iony .

Burnr i  s t rz :pro jekt  zn ian by? opracowany z per¡ rnymi  wyjaénieniami .

D1a  rnn ie  te  10  % to  j es t  dy rek tywark tó rq  muszq  wykonaó .

Ska rbn ik  m i  gwaran tu je r2e  te  p ien iqdze  dos tanq .

Radny l ' / .Segieta r , , , r ros i  o  od?o2enie arnawianej  sprawy i  ponowne przepracc

w a n i e .

Za v¡n iosk iem radnego g losowafo J  radnychrprzec i -w 1J16 radnych wstrzyma

s iq  od  g losu .Wn iosek  n j . e  zos ta je  p rzy jQ ty .

Zastqpca Burmi  s t rzg wyjaÉnia skqd decyz ja o zabraniu JOO mln z1

z p lanowanego zadania w Sudole.
n .  D .  -Radny 

- t .Bararásk i :  
za te  JOO mln z l  zakupiq wlazy do s tudz ienekrn ie

zap ie ramr2e  pow iedz ia lemr2e  do  kw ie tn ia  za la tw iq  p ien iqdze .N ia

za?atwi lemrbo Urzqd n i -e  wydal  pozwolenia.

ZastQpca furmist rza:aby przepnowadzió inwestyc jq musi  byó zgoda

wszys tk i ch  w laÉc ic ie l i .  Jes t  t o  wymóg  us tawowy .

Podabn ie  bQdz ie  na  P isaRach .
Radny Cz.Ol-szak:do dokumentac j i  na kanal  w SudoLe mia lo uwagí  14 osób.

Je2el i  do ju t ra wycofa jg uwagi  rdecyz ja bQdzie prawomocna okolo

20 paádzÉrnika br . i  dopiero mo2emy oglos ió przatarg.
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Praktycznie tych érodków nie wykorzystany.Zadanie powinno byó utrzyma-

n e r b o  z a d a n i e  m a  s z a n s q  r e a l i z a c j i .

Radny W.Poczqty jest  zdaníar2e radny Baraúski  powinien byó konsekwen-
t

t ny rDkoro  n ie  za la tw i?  p ien iqdzy  j ak  p rzy rzek l  do  1 .04 .b r .

Zastqpca Burmist rza: te  J00 mln z l  jest  przeznaczone na innq inwestyc jq

bedq per t raktowal  od lo2enie w czasie na paidz iern ik  lub l is topad roraz

n ie  p lacen ie  pdse tek .

Radny A.Bia ly  wycofu je swój  wniosek.

Radny G.Leksa zwraca s iQ raby radny Bara¡ isk i  wycofa l  wniosek o JOO mLr

na zadanie w Sudole,Rada na zadani .e  to  przeznaczy z  nadwy2ki

bud2etowe j .

Zastepca Durmist rza:  na u l .Dqbowq jest  dodane 600 mln 21,  z  tego

600  m1n  z?  p roponu je  p rzeznaczyó  d la  SuAo tu ,na  uL .Dqbowq.da rny  w  m-cu

pa ídz i  e rn i  ku .

VIn i  os ek Burrn i  s t rza przy jQto 23 g?osami ,  g losów przec iw n i  e  by lo,

4  radnych  ws t r zyna lo  s iQ  od  g?osu .
R a d a  2 1  g l o s a n : i r g l o s ó w  p r z e c i w  n i e  b y ? o ¡ p r z y  3  g l o s a c h  w s t r z y m u j q c y c h

s i q  p o w z Í g t a  U c h w a l q  n r  X I f t / g g / g S  w  s p r a w i e  z m i a n  w  b u d z e c i e  m i a s t a

i  gn iny na 1995 rok.
l ¡ ¡  '  - -  l ^ ^  l ^ -  t

/  J c n v r a t a  n r  A ) t I l 9 9 / Y )  w  z a t a c z e n r u l  .
Radny  v ' j .Kuémie rz  wnos i raby  p rzed  uchwa ]en iem nowego  bud2e tu  p rzeszko -

1 i ó  r a d n y c h  z  z a k r e s u  b u d 2 e t u .

Ad .17 .  Pos tanow iono  rozpa t r zen ie  tego  punk tu  p rzed  pk t  10

porzadku  ob rad .

T n f o r n " a c j q  n a  t e m a t  p r o b l e m ó w  r o f n i c t w a  n a  t e r e n i e

r n i  e s f :  i  o m i n y  p r z e d s t a w i l a  S t . L e é n i e w s k a . - K i e r o w n i k  w y d z i a l u  R o l n i c t v

/ I n fo rmac ja  w  za la , czen iu / .

f n fo rmac jq  Rada  p rzy jq la  do  za tw ie rdza jqce j  w iadomo¡c i .

A d . 1 0 .  F 6  w y s l u c h a n i u  o p i n i i  K o n i s j i  i  g l o s ó w  w  d y s k u s j i

zaproponowano cenQ 18 z l  za 1 q skupu 2yta przy jmowanej  jako podstawa

ob l i czen ia  poda tku  ro lnego  na  f f  pó l rocze  1995  roku  na  obsza rze

mias ta  i  gn iny  Jqd rze jów .

Zas tqpca  P rzewodn iczqcego  Komis j i  Ro l -n i c twa  G.Pe lka  w  im ien iu

Komis j i  pop ie ra  kwo tq  18  z l  i  wnos i  o  j e j  uchwa len ie .
wn iosek  radne j  p rzy jQ . to  22  g losami  p rzy  2  g losach  p rzec iw ,g losów

ws t rzymu jqcych  s lQ  n ie  by lo .
Rada  22  gTosami rp rzy  2  g losach  p rzec iw  ,g losów ws t r zymu iqcych  s i t  n ie
bylo powziQla Uchwa?q Nr XIII/1OO/95 w sprawiepbni 2enia ceny skupu

2,yta przy jmowanej  jako podstawa obl iczenia podatku ro lnego na obszarze

mias ta  i  gü i yn  JQdrze jów ,

/Uchwa?a Nr XI I I /1OO/95 w zalqczeniu/ .
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Ad.16.  Rada podtanowi la  o przesunigc iu punktu porzqdku obraC
ze wzgrqdu na przybyc ie na okreélonq godzinq przedstawic ie l i
Turystycznego Zwiqzku Gmin Swiqtokrzysk ich.
Rada wysluchala informacji  odzia?alnoÉcÍ Tr:rystycznego Zwiqzku Gmin
Swiqtokrzysk ich przedlo2onej  przez l4 i ros lawa setq bytego prezesa
zwi|zku /od paru dni no$/y prezes Mikurda/. i  dyrektora Biura
Krzysztofa Rzepeckiego i  przy jq la  do wiadomoÉci .

4d .11 .  W punkc ie  t ym radna  B .Rogu lska  wn ios la  uwagqr2e
informacja n ie jest  pe lna.Kontro lq objqto tak|e Zaktad Remontowo-
-Budowlany przy tJrzed.z ie  Mie jsk in o czym nie in formuje s iq  Rady.
Radna jest  zdania r2e przy omawianiu spraw w tym punkcie win ien byó
obecny  kon t roLu jqcy  pan  Seg íec iúsk i .
Rada postanowi la  dokonaó anal  izy  d,z ia la lnoéci  Zakladu Remontowo-
- B u d o w l a n e g o  n a  k o l e j n e j  s e s j i .

4 d . 1 2 .  P a n  i ' : a z í a r z  p r z y b y l y  n a  s e s j €  w  i r n i e n i u  m i e s z k a ú c ó w ,
jes t  p rzec iwny  p roponowane j  poCwy2ce  cen  wody  i  Éc ieków. t sadz ie  to
d u 2 y m  o b c Í q 2 e n i e m  d l a  s p o ? e c z e ú s t w a .
h ' n o s i  o  r o z w a 2 e n Í e  p r z e n i e s Í e n i a  s i e d z i b y  Z a k & d u  v i o d o c i q g ó w  i  K a n a f i z ,
c i i  do  w?asnych  pon ieszcze r i rpon iewa2  p lacony  czynsz  pKS za  r ^ , yn i ;mowane
pon ' i  e -ezczen i  a  b iu rov , ' e  pod raza  kosz ty  p rodukc  j i  wocy .
; ' i i cep rze r , ' odn j  czeea  ! ' . l ' r a rc inkowska  pop ie ra  g los  pana  j " , az ia rza  i  py ta ,
. l ' l  ^ ^  . ,  + ^c -L?czego  w  tak  ra l yn  zak ladz ie  za t rudn ia  s i t  cz te ry  ks iggov ie .

a r' i y i a "n j ' e r i  udz ie la  p .K .Sa . i t yna  - ^ ie rown ik  ZakL¿- : c1u  \ i ococ iagów i  Kana f i z :
n  i i  .

- O d n o é n i e  l o k a l u : r ' a n y  w l a s n e  p o m i  e s z c z e n i a r a l e  t o  n i e  j e s t  t o  c o  n a d . a ,
s iq  na  b iu ro rDo  naszego  zak ladu  p rzychodzE T ,enc i  éc i ,  e rne ryc i  r l udz ie
r . h  n r z r r  n Á - . n :

t  L  v  ¿ - t L L  .

- ! / y j aén ia  sp rawq  za t rudn ien ia .
Zastqpca Burni st 'rza informuj er2e Zarzqd zobowi qzal*" Kierownika Zak?du
f todociqgów i  Kanla i  zac j i  do podjQcia dz ia?ania i  rozwa2enia mo| I iwoÉci
p r z e n i  e s i e n i  a  l o k a 1 u .
Radny óz.o lszak podajer  ze b ieg ly  rzeczywisty  koszt  produkcj i  wody
v,ry ]  1  czy l  na O .58 z l .
Rada 16 g losamÍrg losóv/  przec iw n ie by lo ¡przy 5 g losach w-st rzymujqcych
siq powziQla uch,n,a lg Nr  xr r  r /  1 'o1/95 w sprawie usta len ia oplat  za
dostaraczanie wody i odprowad.zenie écieków przez zakLad l^/odociqgów
i  Kana l í zac j í  w  JQdrze jow ie .

/ lJchwala Nr XIII/101/95 w zatqczeniu do protokó]:u/.
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Ad .13 .  Rada  23  g losami rg losów p rzec iw  n i . e  by lo ¡p rzY  1  g los ie

wstrzymujqcym s iQ powziQla Uchwalq Nr  XI IT/1O2/95 w sprawie uznania

I , l i e j sk iego  P rzeds ieU io rs twa  Komun ikacy jnego  w  J rd rze  j ow ie  w  l i kw idac j i

za z l ikwidoufane.

/ l lchwala Nr XIff/1O2/95 w zaT4czeniu do protokóLu/.

Ad .14 .  Rada  jednog loén ie  powz iq la  Uchwa lq  Nr  X I [ / 1O3 /95

w sprawie ewidencjonowania dostawców zlomu metal i  ni e2elaznych.

/ lJchwa?a 
1\r XTII/1A3/95 w zalqczeniu do protokóLu/.

Ad.15.  Sprawozdanie z  dzía la lnoéci  OÉrodka Pomocy Spolecznej

na 1994 rok i  in formasje o dz ia la lnoéci  w b ie2qcym roku przy jqto

bez uwag.

Ad . ' 16 .  I n fo rmac jq  o  mÍe j scach  pamiqc i  na rodowe j r zaby tkach

i  cmen ta rzach  w  m ieÉc ie  i  gm in ie  p rzy jq to  d .o  w iadomoÉc i rbez  uwag .

Ad .19 .  Rada  jednog?oén ie  p rzy jq la  rezygnac jq  radnego

I ' iarka Skrzypea z funkc j i  przewodniczqcego Komis j i  d /  s  ? . ; ' . ; ' ; r :zenia

skutkórs bezrobocia oraz cz lonkowstwa z te j  Komj-s j i  i  powziq la

I lchwa}g N,r  XfTT/1O4/95 w sprawie zn ian w sk?adzj -e osobowyrn

doraáne j  Kcmis j i  d / s  l agodzen ia  sku tków bez roboc ia .

/Uchwata Nr  XrTT/1o4/95 w zalqczeniu do protokótuf .

4d .19  a .  Radna  B .Rogu lska  oponu je  p rzy iqc iu  radnego  K . l " l a rc inkow-

s k i e g o  d o ' , , r y n i e n i o n y c h  p r z e z  n i e g o  K o m i s j i . S k l a d y  i l o é c i o v ¿ e  K o m i s j i

aE  éc i  é le  ok reé lone .N ie  many  n i c  p rzec iwko  rezygnac  j i  r adneg<- r  K .Marc i r

k o w s k i e g o r a l e  n i e  b q c i z i e m y  z m i e n i a ó  S t a t r r t r r  d l  e  i e d n e - i  n c n l . r ¡  m Á r . , i

r adna .

Radny K.P1arc inkowski :  powiqkszyr .  s ie  sk lad l iczbowy Komi-s  j i  Porzqdku

Pub l i cznego  i  s ta tu t  pow in ien  byó  zm ien io f i ] ,

Bu rm is t r z :  sq  Éc ié1e  ok reé lone  sk lady  osobowe.Radny  K .Marc inkowsk i

musi  oéwiadczyó¡aZy rezygnuje pod warunkiem.

R .adny  o t .Ba r rñsk i : i 1oéó  
cz lonków Komis j i  Rew izy jne j  j es t  ok reÉ1ona

Sta tu tem i  n ie  chc ie l i byémy  tego  zm ien iaó .

Mo2e ktoé z cztonków Zarzqdu chcia?by zrezygnowaó z pracy w Komisj i .

Radni B.Rogulska j- W.KuÉmierz ,tak|e sq zdaniaríe sE okreél-one

proporc je w sk ladach osobowych Komis j i ra  ponadto cz lonkowie LarzEdu

sq  tak2e  cz lonkami  Komis j i .Czqs to  s iq  zda rza rZe  te rm iny  pos iedzeú

Zarzqdu i  komis j i  zb iegajq s iq  i  cz lonkowie Zarzqdu n ie uczeetn iczq

w  p o s i e { z e n i a c h  K o m i s j i .

Radny W.Segieta:uchwal i l iÉmy r2e przewod.n i  czEcy komis j i  n ie  mogq byé

cz lonkami  i nne j  komis j i r na tomias t  n ie  wz iq l iÉmy  pod  uwagq  tego ,
2e cz lonkowie Zaraqdu sq iednoczeÉnie cz lonkami dwóch homis j i .
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BurmÍstrz M.uajewski zobowi4zany zostal do przeprowadzenia rozmów
w tym kontekécie z czlonkami ZarzEdu.

Radna B.Rogulska wnÍosla o prze?o2enie te j  sprawy na nastqpnq sesjq
po przeprowadzeniu rozmów.
!{niosek radnej  B.Rogulskiej  przyjgto 2J gTosarr t i rg}osów przeciw nie
by lo ,1  radny  wst rzymal  s iq  od  g losu .

Ad.20 .  Odpowiedz i  na  in te rpe lac je  udz i .e la  ¿as tqpca Burmis t rza :
Radne j  Rogu lsk ie j -w dn iu  dz is ie jszym pan Za jTc  po .K ie rown ika  r fyd .z ia lu

Komunikac j i  m ia l  te  u l i ce  oznakowaó.Prqdkoéó ogran iczona zos tan iedo
40 km /godz. nie jak wnioskuje radna do fO km/god.z.
Pozostaly nam trzy chodnik i  do wykonania i  postaramy siq do kor ica
roku wykonaó.

Speawa oÉwiet lenia ul ic :
! /  Chorzewie  oÉwie t len ie  by lo  rob ione k i l kanasc ie  1a t  temu.Oprawy sq
nietypowe.ZakZad Energetyczny dokonalby remontu pod warunki  emr?e pó!
kosz tów pon ies ie  Zak lad  ¿nergetyczny  a  pó}  Urzqd I { ie jsk i . "a  to  s iQ n ie
zgadzamy ,  jes t  to  n ie  p rawn ie .
, i y s z e d l e n  z  p r o p o z y c j q r a b y  n a  p r z y s z L y  r o k  p l a c i ó

rycza l towo.

i { i e  w i e m  - i a k  n o d e ) d z i o  d n  f e c r n  7 > k ' " - z d  E n a r . o a f r r r \ 2 . r 1 \ I
u - . .  v u 6 v  L q r \ 4 q u  , J ¡ ¡ E f  

6 9 v J v L L r J .

T e r e n  u l .  R a k o w s k i e j  - u b o j n i a r p i e k a r n i a  - p r z e a n a l i z u j e m y . J e 2 e l i

É rodk i  na  oéw ie t l en ie  n ie  sq  wyko rzys tane  p rzeznaczymy  na  ten  ce l .
OdnoÉn ie  ta rgow iska  p rzy  u1 . l  I ' l a j a  - kosz towa?o  nas  t y le  i l e  kosz towa lv
p l y t k i r robo ty  wykonano  w  ramach  p rac  i n te rwency jnych .

In tenc jq  budowy  ta rgow iska  n ie  by l  zysk ra le  umo2 l iw ien ie  hand lu
producentorn ro lnym.

odnoÉn ie  p lacu  zabaw p rzy  u l . ch rob rego .w  é rocq  by l i émy  na  w iz j i .
l {ykonanie boiska potrwa dwa r t rzy la tarWymaga to nak}adów.Teren musi

byó  zamkn ig ty  w  t rakc ie  p rac .Naraz ie  naw iez iemy  te ren  i  zas ie jemy

t rawg .

W zakres ie wododociqgu w ! /qg leúcu i  P iaskach odpowi  ed,z i  udz ie la
Cz .O lszak  - i nspek to r  d / s  i , nwes tyc j i  UM.
W l t /qgüeúcu uzyskal iÉmy pozwolenie na budowqrmusimy mieó tzw.

zamówienie publ íczne.Je2e7i  n ik t  z  mieszkaráców n ie odwolq s iq  nÍe

bqdz ie  p rob lemu.

Na tomias t  w  P iaskach  l ada  dz íe i t  bQdz ie  zamówien ie  i  odbqdz ie  s ie

przetarg.Nie powinno byó problemu.

Napewno  n ie  z rob i  s Íe  kana l - i zac j i  w  SudoLe  i  w  u l .G lowack iego .

Pozos ta l ym radnyn  odpow iedz i  zos tanq  udz ie lone  na  p iém ie .
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Radna B.Rogulska zwraca s iq  o odpowiedá na przysz le j  ses j i  rbez

pow iadamian ia  j e j  o  soposob Íe  za la tw ien ia  i n te rpe lac j Í  na  p iém ie .

Radny G.Leksa in formujer2e ma wodociqg w Skroniowie jest  iuL

zgromadzone 2 mld z l  lub rnawet  J  m1d.Je2el i  ta  inwestyc ja n ie  wej -

dz ie  to  p ien iqdze  p rzepadnq .Za  p ien iqdze  j ak ie  pos iadamy  w ieÉ  mo2e

wykonaó okolo 40 % kanalu.

Radny M.KoÉmider  zwraea s iq  do radnych o wsparc ie akc j i  r rpomoc d1a

Pa t ryka f r .

fnformujer2e dyrektor Szkoly Podstawowej nr 1 zaproponowal czlonkorn

Konis j i  OéwiatyrKul tury  i  Spor tu mecz nauczyc ie le- radni .

Dz iec i  ze  Szko ly  n r  1  kwes towa lyby  na  meczu  na t rpomoc  d1a  Pa t r yka t t .

Rada  p rzychy la  s iq  do  p ropozyc j i r t e rm in  zos tan ie  us taLony .

Najbardz ie j  prawdopodobny termin to  13 paádziern ik  -przed Dniem

Edukac j i  Na rodowe j .

Ad.22.  Ze  wzg lqdu

o godz .16- te  j  fuzewodn icz4cy

R a d y .

na hryczerpanie porzqdku dz iennego

Rady i" i iejskiej zamkna,l obrady

SekretarTrnbrad: -"
z"/' 

á-,orrffi

Przewodnáez4cy

Rady  .M ie j sk ie j  w  Jqd rze jov r i e
í '  h l ¿  ¡ (  c  t ' l '
f. ^ J . A .

.  
' ] ' adeusz  5w1 erczyr is  K l

,rt/,.'


